
 שלום רב,

 

 באסיפה הכללית שהתקיימה אתמול נדונו הנושאים הבאים:

. האסיפה קיבלה את המלצת וועדת הביקורת לאשר את הדוחות הכספי 2019הוצגו הדוחות לשנת  -

 .2019והמילולי לשנת 

עד שונה תקנון הארגון: מספר חברי הוועד הנבחרים ישירות על ידי האסיפה הועלה מחמישה לחמישה  -

 שבעה.

 נבחר יו״ר לארגון )הח״מ נבחר לקדנציה נוספת(. -

נבחרו חברי וועד חדשים. סיימו את תפקידם אורנה בלומן ויובל פיינשטיין, ממשיכים לכהן רועי דודזון  -

 סיון, סנדי קדר, צביקה קופליק ואלי קוק.-וליאור לוי, חברי וועד חדשים: זאב וינשטוק, פאינה מילמן

ת הוועד בחודשים האחרונים. בפרט, נדונו הסכם השכר המיוחד לתקופת הקורונה, כולל נסקרה פעילו -

שבועות ועל קצובת הנסיעות לעבודה; קרן הסולידריות שהקמנו; ההתאמות  15הויתור על קקמ״ב למשך 

לחברי סגל לפני קביעות עקב המשבר; וההתאמות בדיווח על קריטריונים. אני מבקש להדגיש לאור הדיון 

 בנוסףביחס לשנים עברו, וכל ההתאמות שנעשו הן  הקלותתמול שהדיווח על קריטריונים השנה יכלול א

למה שניתן לדווח עליו באופן רגיל. ההתאמות נעשו לפי בקשתי ובתיאום עם ארגוני הסגל במוסדות 

 האחרים.

אוניברסיטה, זכויות נסקרו פעולות שוטפות של הארגון, ובכללן העבודה על תקנון קניין רוחני חדש ל -

 של חברי הסגל בקורסים מצולמים, ושינויים בתקנון האקדמי שיקלו על חברי סגל.

לבסוף, האסיפה עודכנה בהתקדמות המו״מ על הסכם הפנסיה הצוברת, אך לא הועלתה כל הצעה  -

 קונקרטית להצבעה.

 

ה להודות לחברי הוועד, אני מבקש להודות לכולכם על האמון שנתתם בי בבחירתי המחודשת. אני רוצ

היוצאים, הממשיכים והחדשים, על נכונותם להשקיע מזמנם וממרצם לטובת הכלל. תודות לצוות משרד 

הארגון על עבודה בלתי פוסקת, גם במהלך משבר הקורונה, עבור כולנו. לסיום, אני מבקש להכין אתכם 

המו״מ על הפנסיה הצוברת והן  לכך שהקיץ יהיה תקופת פעילות אינטנסיבית של הוועד, הן בהמשך

בעדכון תקנון הארגון, ואני צופה שאבקש לזמן אתכם לאסיפה נוספת במהלך הקיץ. עד אז, אני מאחל 

 לכולכם חופשה נעימה ופוריה.

 

 שולי

 
--  

 פרופסור שולי וינטנר

 יו״ר ארגון הסגל האקדמי הבכיר

 אוניברסיטת חיפה

 

 


